
BASEBALL SOFTBALL društvo Gunclje
Čeprav ne moremo govoriti, da gre

za novo športno zvrst pri nas, saj naš
klub deluje že od leta 1976, smo še v
povojih. A pohvalimo se lahko, da smo
letos naredili velik korak naprej pri ra-
zvoju našega športa:

— ustanovljena je BSZ Slovenije
— v oktobru mesecu bomo odigrali

prvo uradno tekmo naše državne repre-
zentance

— prva liga je v letošnjem letu orga-
nizacijsko potekala na kakovostni ravni
(rezullati tekem se obdelujejo tudi raču-
nalniško in strogo se držimo sprejetih
lekmovalnih pravil)

— po zaslugi kabelske TV in TV
Koper, ki pogosto prenaša tovrstne tek-
me, je ludi zanimanje za to zvrst športa
vse večje.

Urban ZANOŠKAR
Pred štirimi leti sem se udeležil delov-

ne akcije društva, ki so skupaj z vojaki
urejali igrišče. Igralci prve ekipe so ta
dan vojakom kasarne BORISA KI-
DRIČA razložili pravila igre in tudi me-
ne navdušili za baseball.

Pri baseballu rni je predvsem všeč,
ker gre za kolektivno, miselno igro in
dobivamo občutek za točnost ter hitro
reagiranje.

V letošnjem letu smo mladinci dele-
žni večje pozornosti vendar bi si želeli

še več posluha za naSe želje in poirebe.

Jani LEPEN
Leta 1986 me je bratranec pripeljal

na tekmo in ker je eden od igralcev
manjkal so me takoj vključili v igro.
lmel sem tremo, ki pa je hitro minila,
ko sem prvič visoko udaril žogo.

Všeč mi je, ker sem tukaj s prijatelji
in sošolci.

Tadej IIJAŽ
Sošolci so me lani pripeljali v klub.

Malc me je bilo strah saj nisem poznal
pravil vendar sem kmalu spoznal, da
gre za nekaj novega, kjer moraš veliko
misliti.

Želim si, da bi imeli naši trenerji še
boljše možnosti za delo, saj bi tako še z
večjim veseljem hodili na treninge.

Tomaž SAVINC, trener
Baseball sem začel igrati v Guncljah

pred osmimi leti. Če primerjam zadj-
šnje pogoje in takrat, ko smo začeli,
lahko rečem, da nam gre mnogo bolje.
Seveda pa nam še veliko manjka, da bi
se vsaj približaii evropskemu vrhu.
Vendar pa koi trener menim, da ima-
mo sedaj v klubu vse možnosti, da 10
dosežemo, seveda ob finančni pomoči
širše skupnosti.

Po dvakratnem zaporednem nasto-
panju ekipe Guncelj na evropskih pr-
venstvih lahko rečemo, da jugoslovan-
ski baseball počasi napreduje v evrop-
skem merilu in da po kakovosti realno
spadamo v spodnjo zlato sredino. Za še
boljše rezultate pa nujno polrebujemo
ustrezno igrišče. Igrtšče, ki ga irenutno
uporabljamo v opuščeni jami separaci-
je Prod ni ustrezno, je pa primerno za
tekme na evropski ravni. Seveda bi ga
morali zato ustrezno zravnati in urediti
mrežo ter prostor za garderobo. Za vse
to so seveda potrebna finančna sreds-
tva, ki jih je z rednimi viri preko
ZTKO-ja premalo.

Ob tej priložnosii bi se rad zahvalil
vsem, ki so nam pomagali pri dosega-
nju naših športnih uspehov in razvoju
našega kluba. Posebej pa bi se rad za-
hvalil našemu generalnemu sponzorju
DISCOTEKl SLOVENUA (osebno
Metodu KOKALJU), ZTKO
Ljubljana-Šiška (osebno Evgenu KO-
MELU) in uredništvu mladine (osebno
Zvonetu SREBAČIČU).

Letos jih čaka še veliko dela, saj klub
praznuje 10-letnicoobstoja, branijona-
slov državnega prvaka, spet zastopajo
jugoslovanske barve na evropskem pr-
venstvu, urcjajo igrišče in še bi lahko
naštevali.

Bogo SEME


